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Protokoll
fört vid styrelsemöte 2022-11-28

Närvarande: Stewe, Magnus, Peter, Per, Anders, Erling, Dennie Pedersen (valberedning) och
Annika Larsen (adjungerad).

1. Mötet öppnades.

2. Dagordningen fastställdes.

3. Föregående mötesprokoll godkändes.

4. Finanserna i ordning som vanligt.

5. Stewe och Peter har undersökt trafiksituationen i byn och skrivit till 
transportstyrelsen.

6. Stewe har skrivit till kommunen om underhåll av brandstationen.

7. Förfrågan angående sponsring av trikåer till brottarklubben diskuterades, 
styrelsen är positiv men saknar konkret förslag.

8. Valborg 2023 började diskuteras. Pensionärsföreningen tillfrågas om dom 
kan ordna tipsrunda igen. Påminnelse om att söka tillstånd i tid.

9. Övriga frågor: 
Arrangemang kring granesång diskuterades. 
Vi ska ordna med julgran med belysning till gräsplätten utanför Solbacken.
Magnus kontaktar kommunen angående underhåll av Sjömellet.
BT håller på med förbättrad skyltning av fabrikens infarter för att minimera 
onödig lastbilstrafik.
Hemsidan behöver uppdateras för att få bort felaktig information om tex 
bussar.
 

10. Nästa möte planeras till den 23 januari kl 19 på Hilmasro. 

11. Mötet avslutades i god ordning.

Per knappade texten.


